
Protokół Nr VI 
      
          sesji Rady Gminy Szydłów, która odbyła się w dniu 16 marca 2015 r. w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy w Szydłowie. 
          Obrady rozpoczęły się o godz. 815, a zakończyły o godz.1020. W obradach 
sesji uczestniczyło 14  radnych na ogólną liczbę 15 radnych. Nieobecność 1 radnej 
była usprawiedliwiona. Lista obecności radnych jest załącznikiem do protokołu.  
   

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Zapytania i interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami RG. 
6. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szydłowie za   
     2014 r.  
7. Zatwierdzenie rocznych planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2015 r.  
8. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 
     - uchwalenie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy  
        Szydłów,  
     - szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania  
       odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości , na których  
       zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania tych odpadów,  
     - przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  
       bezdomności zwierząt na terenie Gminy Szydłów w 2015 roku, 
     - zmiany statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szydłowie, 
     - wyboru przedstawiciela Gminy Szydłów do Rady Społecznej Samodzielnego  
       Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Staszowie, 
     - powołania Komisji Inwentaryzacyjnej, 
     - zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłów na lata  
       2015 – 2023, 
     - zmian w budżecie gminy na 2015 r. 
     - zmian w Uchwale Nr XXXVII/177/2013 Rady Gminy Szydłów z dnia 28  
       czerwca 2013 r. w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami  
       komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia  
       wysokości wynagrodzenia za inkaso, 
     - zmian w Uchwale Nr XVII/80/2004 Rady Gminy Szydłów z dnia 29 lutego  
       2004 roku w sprawie zarządzania poboru od osób fizycznych w drodze  
       inkasa należności pieniężnych pobieranych w formie łącznego zobowiązania  
       pieniężnego, podatku rolnego, podatku leśnego oraz podatku od 
       nieruchomości, określenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za   
       inkaso, 
9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

10. Wolne wnioski i informacje.  
11. Zamknięcie obrad.  

 
Ad. 1.  
 
Obrady VI sesji Rady Gminy otworzył i przewodniczył obradom pan Janusz 
Juszczak - Przewodniczący Rady Gminy, który powitał obecnych na sesji radnych, 
Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, Kierownika GOPS, Dyrektora GCK, pracowników 
UG oraz sołtysów. 
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Ad. 2. 
 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym proponowany porządek obrad VI 
sesji Rady Gminy i poprosił o zgłaszanie wniosków, co do jego zmian lub 
uzupełnień. 
Wójt Gminy zgłosił wniosek o dodanie w punkcie 7 - Rozpatrzenie projektów oraz 
podjęcie uchwał - podjęcia dwóch uchwał. Pierwszy projekt uchwały dotyczy 
utworzenia odrębnego obwodu głosowania na obszarze Gminy Szydłów                          
w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 10 maja 
2015 r., a drugi projekt, to uchwała w sprawie zmiany preliminarza wydatków 
Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 r. . 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek                          
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym  zmiany te został przyjęte jednogłośnie. 
Innych wniosków nie zgłoszono, w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy 
odczytał ponownie porządek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami, który został 
przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad. 3. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do chwili rozpoczęcia sesji nie 
wpłynęły pisemne wnioski lub zastrzeżenia co do treści protokołu z poprzedniej 
sesji, tj. Nr V. Zwrócił się do radnych o zgłaszanie ustnych uwag co do tych 
protokołów.  
Radni nie zgłosili ustnych uwag i zastrzeżeń i w przeprowadzonym głosowaniu 
jawnym protokół z V sesji RG został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad. 4. 
 
W tym punkcie porządku obrad radni zgłosili interpelacje i zapytania: 
- radny Jerzy Klamczyński - zgłosił, że budynek przy ulicy Kieleckiej, w którym  
  mieszkała pani Sanecka należy wyburzyć, a  ograniczenie prędkości do 40 km/h                
  w miejscowości Mokre należałoby zmienić - podwyższyć prędkość gdyż wykonana  
  jest nowa droga wojewódzka, 
- radny Andrzej Tuz - zapytał o przydomowe oczyszczalnie ścieków i kolektorów  
  słonecznych tzw. „solarów” w gminie Szydłów, gdyż z tego co jest zorientowany, to  
  w innych gminach jest dofinansowanie takich przedsięwzięć, 
- radny Tadeusz Gąsiorek - podziękował operatorowi koparki za wyrównanie drogi,  
  ale dodał, że zgłaszał także zły stan instalacji elektrycznej w pomieszczeniu  
  świetlicy w Korytnicy. Dalej powiedział, iż mieszkańcy tego sołectwa pisemnie  
  zgłosili wniosek o przedłużenie pracy świetlicy i otrzymali odpowiedź, że wniosek  
  został skierowany na posiedzenie komisji alkoholowej, a jego zdaniem odpowiedzi  
  powinien udzielić Wójt Gminy. Zwrócił się również z prośbą aby Urząd Gminy  
  wystąpił   do Zarządu Dróg Powiatowych o przestawienie znaku oznaczającego  
  miejscowość Korytnica, tak aby był on przy zalewie, 
- radny Krzysztof Fit - powiedział, że nie wie czy mieszkańcy Wolicy doczekają się  
  znaku drogowego z nazwą miejscowości, a w Woli Żyznej, na budynku remizy  
  OSP należy zabezpieczyć dach ponieważ ptaki zrobiły sobie tam siedliska                        
  i  zanieczyszczają dach. Zwrócił także uwagę, że drogą w Solcu obok działki pana  
  Marczewskiego w kierunku lasu leśnicy wywożą drzewo i droga jest w złym stanie  
  tak, że mieszkańcy nie dojadą do łąk i jego zdaniem należy tam nawieść   
  kamienia, 
- radny Ryszard Sadłocha - podziękował za wykonanie rowu i zaapelował do Wójta   
  aby przyśpieszyć przetarg na kamień i rumosz, gdyż robi się wiosna i rolnicy będą  
  wyjeżdżać w pole,  
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- radny Wójcik Leszek - zgłosił potrzebę zabezpieczenia dachu na Wiejskim Domie 
  Kultury w Grabkach Dużych, gdyż wróble zrobiły sobie tam siedlisko,  
- radny Andrzej Pasternak - powiedział, że w stronę zachodnią Brzezin przydałoby  
  się ustawić znak ograniczający wjazd samochodów powyżej 12 ton, 
- radny Krzysztof Gruca - zgłosił potrzebę wykonania  oświetlenia ulicznego             
  w Wymysłowie  i wykonanie drogi na Potok Rządowy, 
- radny Ireneusz Jastrząb - zgłosił, że przy Ośrodku Zdrowia w Potoku należy  
  poprawić rynny, gdyż woda z dachu leje się na schody, należałoby także  
  zamontować na dachu śniegołapy aby zatrzymywały topniejacy śnieg, 
- pani Bożena Wójcik - sołtys Solca - poprosiła o wysłanie pisma do gminy   
  Gnojno aby pogłębili rów, ponieważ woda zalewa pola mieszkańcom Solca. 
 
Ad. 5. 
 
Wójt Gminy złożył sprawozdanie z prac w okresie między sesjami i powiedział, że: 
- została podpisana umowa na wykonanie ze środków na usuwanie skutków klęsk   
  żywiołowych remontu drogi w sołectwie Potok: Potok - Gajówka,  
- podpisana została umowa z firmą z Solca - Zdroju na wykonanie kanalizacji II etap                
  w Szydłowie - ulice: Rakowska, Armii Krajowej, Cmentarna, 
- zostały zakończone zebrania wiejskie, związane z wyborami sołtysów, na funkcję  
  sołtysów wybrano 9 kobiet i 7 mężczyzn. W 7 sołectwach zmienili się sołtysi, 
- jesteśmy w trakcie rozmów z firmą brokerską aby wszystkie ubezpieczenia były   
  w jednej firmie, 
- uczestniczył w posiedzeniu Rady Nadzorczej w ZGOK w Rzędowie, 
- odbyło się posiedzenie Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu     
  Opieki Zdrowotnej w Szydłowie,  w ciągu około 3 miesięcy odbędzie się konkurs  
   na stanowisko dyrektora SPZOZ. 
 
Ad. 6. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że sprawozdanie z działalności GOPS 
w Szydłowie za 2014 r. było szczegółowo przedstawione na posiedzeniu Komisji 
RG i w związku z tym zapytał czy radni mają jeszcze dodatkowe pytanie do tego 
sprawozdania.  
Pytań i uwag nie było i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym sprawozdanie                     
z działalności GOPS w Szydłowie za 2014 r. zostało przyjęte jednogłośnie.  
 
Ad. 7.  
 
Roczne plany pracy stałych komisji Rady Gminy na 2015 r. przedstawili kolejno 
przewodniczący poszczególnych komisji. 
Jako pierwszy plan pracy przedstawił radny Ireneusz Jastrząb - przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. Z kolei - radna Karolina Samiec - 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Gminy przedstawiła 
plan pracy tej komisji, następnie radny Marek Skuza - Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej oraz radny Ryszard Sadłocha - przewodniczący Komisji Budżetu 
przedstawili plany pracy podległych im komisji na 2015 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych o zgłaszanie pytań i uwag 
dotyczących planów pracy. Radni nie zgłosili pytań i uwag i w przeprowadzonym 
głosowaniu jawnym plany pracy zostały zatwierdzone jednogłośnie - 14 głosów „za”. 
 
 
 



4 
 

 
Ad. 8. 
 
W tym punkcie porządku obrad Rada Gminy przystąpiła do rozpatrywania                           
i uchwalania projektów uchwał. Pierwszy rozpatrywany projekt uchwały VI sesji RG 
dotyczył uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 
Szydłów. Pani  Anna Suchorowska - kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 
wyjaśniła, że zmiana obowiązującego na terenie Gminy Szydłów regulaminu 
utrzymania czystości i porządku wynika ze zmienionych sposobów segregacji 
odpadów na poszczególne frakcje, określonych w ustawie z dnia 13 września                      
1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 
Na dzisiejszą sesję przygotowane są dwie wersje projektów uchwał w sprawie 
uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Szydłów 
oraz uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług              
w zakresie odbierania odpadów komunalnych. 
Pierwsza wersja zakłada odbiór wszystkich odpadów segregowanych tak jak 
dotychczas, tj. raz w miesiącu, druga - co dwa miesiące, w ten sposób, że szkło 
będzie odbierane od właścicieli nieruchomości w miesiące nieparzyste, natomiast 
papier, tworzywa sztuczne i metal w miesiące parzyste. 
Zmiana systemu zbiórki odpadów komunalnych pozwoli obniżyć koszty jakie 
ponosimy w Rzędowie ze 150,00 zł/t do 1,00 zł za tonę odpadów. 
Po przedyskutowaniu i analizie obu wersji uchwał, radni zdecydowali się na 
podjęcie uchwał w drugich wersjach, tj. odbiór odpadów segregowanych co dwa 
miesiące. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Szydłów, 
która została uchwalona jednogłośnie - 14 głosów „za”. 
     

UCHWAŁA Nr VI/ 25/ 2015 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał drugą wersję przygotowanego projektu 
uchwały w sprawie szczegółowego  sposobu i zakresu świadczenia usług                         
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na 
których zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania tych odpadów.                              
W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie 
- 14 głosów „za”. 
 

UCHWAŁA Nr VI/ 26/ 2015 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Kolejny projekt uchwały przygotowany na obecną sesję RG dotyczył przyjęcia 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Szydłów w 2015 roku. 
Pani Anna Suchorowska poinformowała, że zapewnienie opieki bezdomnym 
zwierzętom oraz ich wyłapywanie należy do zadań własnych gmin i wynika z art. 11 
ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt. Natomiast rady gmin 
zobowiązane są przepisem art. 11a do określenia, w drodze uchwały, corocznie do 
dnia 31 marca, programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt.  
Pytań i uwag dotyczących przedstawionego projektu uchwały nie było                             
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie  
- 14 głosów „za”. 
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          UCHWAŁA Nr VI/ 27/ 2015 
     (o treści jak w załączeniu) 
 
Z kolei Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 
statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szydłowie.  
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie uwag i pytań, gdyż zmiany 
statutu były szczegółowo omawiane na posiedzeniu komisji RG. Pytań i uwag 
dotyczących przedstawionego projektu uchwały nie było i w przeprowadzonym 
głosowaniu jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie - 14 głosów „za”. 
 
    UCHWAŁA Nr VI/ 28/ 2015 
     (o treści jak w załączeniu) 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił kolejny projekt uchwały, który 
dotyczył wyboru Przedstawiciela Gminy Szydłów do Rady Społecznej 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Staszowie. 
Przewodniczący RG zaznaczył,  zgodnie z ustawą o działalności leczniczej, przy 
każdym publicznym  zakładzie opieki zdrowotnej winna funkcjonować Rada 
Społeczna jako organ doradczy i opiniujący dla kierownika zakładu jak i dla organu 
prowadzącego. W skład Rad Społecznych zakładów opieki zdrowotnej, których 
organem prowadzącym jest Starosta Powiatu wchodzą przedstawiciele gmin 
położonych w granicach danego powiatu.  Ponieważ  kadencja Rady Społecznej 
SPZOZ w Staszowie zakończyła się wraz z kadencją władz samorządowych 
powiatu, zgodnie z ustawą należy powołać nową Radę Społeczną tego Zakładu. 
Dodał, że na posiedzeniu komisji RG ustalono, że przedstawicielem Gminy Szydłów 
w Radzie Społecznej SPZZOZ w Staszowie będzie Wójt Gminy Szydłów. 
Radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń do przedstawionego projektu uchwały                                
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie 
- 14 głosów „za”.  
 

UCHWAŁA Nr VI/ 29/ 2015 
(o treści jak w załączeniu) 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał kolejny projekt uchwały w sprawie powołania 
Komisji Inwentaryzacyjnej.  
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłosili uwag lub  zastrzeżeń 
 i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym RG jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę 
 - 14 głosów „za”. 
 

UCHWAŁA Nr VI/ 30/ 2015 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Kolejnymi projektami uchwał VI sesji RG były: w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Szydłów na lata 2015-2023 oraz w sprawie zmian                
w budżecie gminy na 2015 r.  
Pani Alicja Kłonicka - Skarbnik Gminy poinformowała, że w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej wprowadzono zmiany do wysokości kwot dochodów i wydatków w roku 
2015 do wielkości wykazanych w uchwale budżetowej. 
Dochody zostały zwiększone na zadania bieżące: 
- środki Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki na realizację zadań z zakresu  
  polityki społecznej w kwocie 75.180,00 zł, 
- środki z tytułu refundacji wydatków z roku 2014 w kwocie 25.000,00 zł, 
Zmniejszono dochody o kwotę 55.336,00 zł z tytułu zmniejszenia subwencji  
oświatowej.  
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Ogółem dochody na rok 2015 po wprowadzonych zmianach wynoszą 
15.725.201,00 zł.  
Kwota dochodów na rok 2015 w budżecie jest zgodna z dochodami na rok 2015                  
w WPF. 
W wydatkach budżetowych zmiany oprócz wydatków bieżących, dotyczą zmian                  
w wydatkach majątkowych. W zadaniach inwestycyjnych zabezpieczono środki na: 
nowe przedsięwzięcia pn. „Wykonanie dokumentacji architektoniczno -
konserwatorskiej ruin Zamku w Szydłowie” z latami realizacji 2015 – 2020                         
w wysokości wydatków na rok 2015 - 50.000,00 zł i wysokością nakładów 
100.000,00 zł, a wydatki na rok 2015 w przedsięwzięciu pn. „Remont budynku 
synagogi w Szydłowie” zmniejszono o 50.000,00 zł.  
Wydatki majątkowe zwiększyły się o kwotę 25.000,00 zł, po wprowadzeniu nowego 
zadania inwestycyjnego, które dotyczy roku 2015. 
Wydatki budżetowe po wprowadzeniu zmian wynoszą 18.525,201,00 zł. Kwota 
wydatków w budżecie na rok 2015 jest zgodna z planowanymi na rok 2015 w WPF. 
W wyniku wprowadzonych zmian deficyt budżetu pozostał na niezmienionym 
poziomie i wynosi 2.800.000,00 zł.  Deficyt zostanie pokryty planowanym do 
zaciągnięcia kredytem. 
Gmina otrzymała pozytywną opinię o możliwości sfinansowania deficytu budżetu                   
i prawidłowości planowanej kwoty długu.  
Natomiast w uchwale w sprawie zmian w budżecie gminy Szydłów  na 2015 r.                  
w planie dochodów wprowadza się następujące zmiany: 
- dział 758 - Rozliczenia różne, rozdział 75801- „Część oświatowa subwencji  
  ogólnej” - dochody zmniejsza się o kwotę 55.336,00 zł, zgodnie z informacją   
  Ministra Edukacji Narodowej o założeniach przyjętych do skalkulowania   
  ostatecznej wysokości subwencji, 
- dział 801 - Oświata i wychowanie, rozdział 80113 - „Dowożenie uczniów do szkół”     
  - zwiększa się o kwotę 25.000,00 zł z tytułu refundacji wydatków z roku 2014 r., 
- dział 853 - Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej - dochody zwiększa   
  się  o kwotę 75.180,00 zł, zgodnie z  umową UDA-POKL.07.01.01-26-020/14-02                     
  zawartą w ramach projektu systemowego  współfinansowanego ze środków  
  Europejskiego Funduszu Społecznego. 
W planie wydatków wprowadza się następujące zmiany: 
- dział 754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa - wprowadza się  
  nowe zadanie inwestycyjne jednoroczne pn. „Remont budynku OSP w Korytnicy”                
  w kwocie 25.000,00 zł, 
- dział 801 - Oświata i wychowanie, w rozdziale Szkoły podstawowe i Gimnazja   
  zmniejsza się wydatki o kwotę 55.336,00 zł,  
- dział 851 - Ochrona zdrowia, rozdział 85154 - Przeciwdziałanie alkoholizmowi  
  - dokonuje się przeniesienia pomiędzy paragrafami, zmniejsza się  § 4210 - zakup  
  materiałów i wyposażenia o kwotę 12.380,00 zł, a zwiększa się wydatki w § 4110,                            
  § 4170 i §  4300 o kwotę 12.380,00 zł. Zmiany dotyczą realizowanego  Gminnego 
  Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych nr rok 2015, 
- dział 852 - Opieka społeczna - zmniejsza się wydatki o kwotę 8.820,00 zł i   
  przenosi się do działu 853, 
- dział 853 - Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej - wprowadza się   
  wydatki na realizację projektu „Czas na zmiany w Gminie Szydłów” w kwocie  
  84.000,00 zł, 
- dział 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - wprowadza się nowe  
  przedsięwzięcie pn. „Wykonanie dokumentacji architektoniczno - konserwatorskiej  
  ruin zamku w Szydłowie” z latami realizacji 2015-2020 w wysokości wydatków na  
  rok 2015 - 50.000,00 zł, a wydatki przedsięwzięcie pn. „Remont budynku synagogi                      
  w Szydłowie” zmniejsza się o 50.000,00 zł. 
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Pytań i uwag dotyczących Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz zmian w budżecie 
gminy na 2015 rok nie było. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie  
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Szydłów na lata 2015 - 2023, 
która została przyjęta jednogłośnie - 14 głosów „za”. 
 

UCHWAŁA Nr VI/ 31/ 2015 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Przewodniczący  Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmian w budżecie gminy Szydłów na  2015 rok, która została uchwalona 
jednogłośnie - 14 głosów „za”. 
 
     

UCHWAŁA Nr VI/ 32/ 2015 
(o treści jak w załączeniu) 

                                         
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w Uchwale 
Nr XXXVII/ 177/ 2013 Rady Gminy Szydłów z dnia 28 czerwca 2013 r. w sprawie 
poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz 
wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.  
Przewodniczący RG wyjaśnił, że zmiany w wykazie inkasentów uprawnionych do 
poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa wynika 
ze zmian osób pełniących funkcję sołtysów sołectw gminy Szydłów, wyznaczonych 
Uchwałą Nr XXXVII/ 177/ 2013 Rady Gminy Szydłów z dnia 23 czerwca 2013 r.  
Pytań i uwag dotyczących przedstawionego projektu uchwały nie było                       
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie 
- 14 głosów „za”. 
     

UCHWAŁA Nr VI/ 33/ 2015 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w Uchwale 
Nr XVII/ 80/ 2004 Rady Gminy Szydłów z dnia 29 lutego 2004 roku w sprawie 
zarządzania poboru od osób fizycznych w drodze inkasa należności pieniężnych 
pobieranych w formie łącznego zobowiązania pieniężnego, podatku rolnego, 
podatku leśnego oraz podatku od nieruchomości, określenia inkasentów oraz 
wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Przewodniczący wyjaśnił, że w trakcie wyborów sołtysów i rad soleckich, które 
odbyły się dotychczas w kilku sołectwach gminy wybrano nowych sołtysów. 
Proponowana zmiana uchwały Rady Gminy Szydłów Nr XVII/ 80/ 2004 jest 
dostosowaniem tego aktu prawnego do stanu rzeczywistego, co pozwoli na 
realizację np. zobowiązań finansowych w stosunku do osób pełniących te funkcje.  
Pytań i uwag dotyczących przedstawionego projektu uchwały nie było                           
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie 
- 14 głosów „za”. 
 

UCHWAŁA Nr VI/ 34/ 2015 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Przedostatni projekt uchwały przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Gminy 
dotyczył utworzenia odrębnego obwodu głosowania na obszarze gminy Szydłów              
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w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 10 maja 
2015 r.  
Przewodniczący RG zaznaczył, że przepis Kodeksu Wyborczego obliguje Radę 
Gminy do utworzenia w drodze uchwały, na wniosek wójta, odrębnego obwodu  
głosowania w zakładzie opieki zdrowotnej, domu pomocy społecznej, zakładzie 
karnym i areszcie śledczym oraz w oddziale zewnętrznym takiego zakładu i aresztu, 
jeżeli w dniu wyborców będzie nim przebywać co najmniej 15 wyborców ujętych               
w rejestrze wyborców prowadzonym w gminie, na terenie której położona jest dana 
jednostka. Nieutworzenie obwodu jest możliwe wyłącznie w uzasadnionych 
przypadkach na wniosek osoby kierującej daną jednostką.  
Ponieważ w DPS w Rudkach w dniu wyborów przebywać będzie ok. 23 wyborców 
ujętych w rejestrze wyborców Gminy Szydłów, a kierownik jednostki nie złożył 
wniosku uzasadniającego nie tworzenie odrębnego obwodu głosowania, powołanie 
odrębnego obwodu głosowania w DPS w Rudkach jest obligatoryjne. 
Uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały nie było i w przeprowadzonym głosowaniu 
jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie - 14 głosów „za”. 
 

UCHWAŁA Nr VI/ 35/ 2015 
(o treści jak załączeniu) 

 
Ostatni projekt uchwały VI sesji dotyczył zmiany preliminarza wydatków Gminnej 
Komisji Rozwiazywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok. 
Pani Alicja Kłonicka - Skarbnik Gminy wyjaśniła, że konieczność dokonania zmian 
w preliminarzu wydatków GKRPAlkoh. na 2015 r. wynika z potrzeb urealnienia 
planowanych w preliminarzu wielkości do bieżących potrzeb związanych                 
z realizacją zadań.  
Wydatki GKRPAlkoh. zwiększa się na: 
- funkcjonowanie GKRPAlkoh. w 2015 r. - pkt 1 preliminarza o - 3.150,00 zł, 
- opłaty sądowe za badania przez biegłych w celu wydania opinii w przedmiocie  
  uzależnienia - pkt 3 preliminarza - o 2.350,00 zł, 
- działalność Punktu Konsultacyjnego pod kierownictwem dojeżdżającego 4 razy  
  w m-cu terapeuty. Szkolenia w zakresie przemocy w rodzinie – pkt 4 preliminarza   
  - o 100,00 zł, 
- realizację profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej skierowanej do  
  dzieci i młodzieży na terenie Gminy - pkt 6 preliminarza o -  200,00 zł.   
Wydatki GKRPAlkoh. zmniejsza się w zadaniach: 
- funkcjonowanie świetlicy środowiskowej w Szydłowie i placówkach na terenie  
  gminy: energia, gaz, węgiel, zakup sprzętu, materiałów, środki czystości, usługi  
  remontowe, umowy zlecenia i inne - pkt 10 preliminarza o - 3.800,00 zł,   
- upowszechnianie kultury fizycznej i sportu. Wspieranie zespołów sportowych                
  z terenu Gminy Szydłów, zakup sprzętu sportowego - pkt 11 preliminarza -  
  o 2.000,00 zł.     
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłosili uwag lub zastrzeżeń                     
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym RG jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę 
- 13 głosów „za” - w chwili głosowania obecnych na sali było 13 radnych. 

 
UCHWAŁA Nr VI/ 36/ 2015 
(o treści jak w załączeniu) 

 
W tym punkcie porządku obrad Pani Maria Stachuczy - Dyrektor Gminnego 
Centrum Kultury w Szydłowie podziękowała Radzie Gminy za zabezpieczenie 
środków finansowych na dokumentację architektoniczno-konserwatorską ruin 
Zamku w Szydłowie. 
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Ad. 9. 
 

Odpowiedzi na interpelacje udzielił Wójt Gminy : 
- budynek po p. Saneckiej - zostanie rozburzony, ale w chwili obecnej jest za mało  
  pracowników gospodarczych, a innych prac jest dużo, 
- kolektory słoneczne - jest to temat ciekawy ale bardzo kosztowny, takiego  
  przedsięwzięcia gmina sama nie udźwiga. Będziemy zgłaszać temat do powiatu    
  aby wykonali projekt, 
- w sprawie świetlicy w Korytnicy - była przeprowadzona rozmowa z elektrykiem ale  
  jeszcze nie miał czasu wykonać tych prac,  
  Radny T. Gąsiorek powiedział, że prace które zgłaszał są już wykonane przez  
  kogoś innego. 
- w sprawie przedłużenia pracy świetlicy w Korytnicy - wcześniej funkcjonowało             
  w Gminie  tylko około 6 świetlic, a obecnie działa 10 świetlic i są to dość spore  
  koszty, gdyż opiekunowie świetlic pobierają wynagrodzenie i dlatego świetlice  
  czynne są tylko w okresie zimowym, 
- w sprawie znaku drogowego miejscowości Wolica - odpowiednie pisma zostały  
  wysłane i otrzymaliśmy odpowiedź, że zostanie to wykonane w terminie  
  późniejszym,  
- dachy na remizie tak w Woli Żyznej jak i  na WDK w Grabkach Dużych - skieruje  
  pracowników aby zabezpieczyli te obiekty, 
- prace przy budynku Ośrodka Zdrowia w Potoku zostaną wykonane do końca  
  kwietnia br., 
- co do pozostałych wniosków w sprawie znaków drogowych - Wójt zwrócił się do  
  radnych aby złożyli pismo do UG, które dołączone zostanie do pisma wysłanego               
  z UG do Zarządu Dróg Powiatowych,     
- w  sprawie pogłębienia rowu w Solcu - w dniu jutrzejszym będzie rozmawiał w tej  
  sprawie z Wójtem Gminy  Gnojno,      
- wykonanie oświetlenia w Wymysłowie - jeśli będziemy robić inne projekty to  
  wówczas dołączymy  Wymysłów - byłoby  to taniej.      
 

Ad. 10. 
 
W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 
- pan Stanisław Wojterski - sołtys Szydłowa - w związku ze zbliżającą się  wiosną,  
  zgłosił potrzebę sprzątania piachu z chodników i ulic, 
- radny Krzysztof Fit - zapytał  kiedy po okresie zimowym będą remontowane drogi  
  powiatowe, 
- pani Elżbieta Smagłowska - sołtys Grabek Dużych - zgłosiła wniosek o złożenie  
  przez UG reklamacji nawierzchni asfaltowej na Sachalinie, gdyż są pęknięcia                  
  i wyrasta w nich trawa,  
- pan Dorota Suchojad - sołtys  Osówki - poinformowała, że mieszkańcy tego  
  sołectwa proszą o zakup 2 wiat przystankowych do ustawienia przy sklepie                  
  w Osówce i na Bakierowskiem, gdyż  dzieci szkolne czekają na autobus pod   
  gołym niebem, a pogoda jest różna. Zgłosiła również potrzebę ustawienia w Starej  
  Osówce tablicy ogłoszeń oraz poprawy drogi po okresie zimowym. 
  Wójt Gminy odpowiedział, że w bieżącym roku Gmina nie ma środków na wiaty    
  przystankowe ale i co 1 km nie będziemy robić przystanków. Po Świętach   
  Wielkanocnych będzie wożony kamień i drogi będą poprawiane. 
- pani Helena Orłowska - sołtys Wymysłowa - poprosiła o koparkę, aby wyrównać  
  drogę gdzie był układany wodociąg oraz o dokończenie budowy wodociągu. 
  Wójt odpowiadając wyjaśnił, że w tym tygodniu ma odbyć się przetarg na zakup  
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  materiałów do budowy wodociągu i również w tym tygodniu będzie starał się aby  
  skierować do Wymysłowa koparkę.  
- pan Tadeusz Kręcisz - sołtys  Potoka - powiedział, że na jesieni 2014 r. sołtysi  
  składali pismo, na które nie otrzymali żadnej odpowiedzi.  
  Przewodniczący RG powiedział, że pamięta o złożonym piśmie i na najbliższym  
  posiedzeniu komisji zostanie ono rozpatrzone. 
- radny J. Klamczyński - zgłosił potrzebę ponumerowania lamp ulicznych aby było  
  wygodniej przy zgłaszaniu awarii, 
- pan Sławomir Michalec - sołtys Brzezin - zapytał czy podjęte zostały działania  
  w sprawie studni u pana Połetka, z której korzystali mieszkańcy Brzezin. 
  Wójt odpowiedział, że pani Anna Suchorowska - pracownik UG dysponowała do  
  wglądu mapami ze Starostwa, z których wynika, że jest to teren prywatny. 
 
Ad. 11. 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek obrad sesji został w pełni 
zrealizowany i dokonał zamknięcia obrad VI sesji Rady Gmin 
 

Protokołowała 
 

     Teresa Kaniszewska 
 


